
PROTOKOL Nr XIX/2012
zsesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu 29 murca 2012 roha
w sali Konferencyjnej urzgdu Gminy Rybno pod przewodnictwem

Pana Moriana Ligmana _ przewodniczqcego Rady Gminy.

Obrady rozpoczeto o godz. 9w, zakohczono o godz. 10a0.

Stan osobowy Rady - 15 radnych

W obradach zgodnie z list4 obecnoSci uczestniczylo 13 radnych.

Radni nieobecni na sesji pan Bogdan Kopanski i pan Eugeniusz wierzbicki
usprawiedliwili swojq nieobecnoSd

Spoza Rady Gminy w sesji uczestnicryli:

l. Pan Edmund Ligman

2. Pan Miroslaw Karbowski

3 . Pani Zdzislawa Kanicz

W6jtGminy

Sekretarz Gminy

Skarbnik Gminy

Ad. pktl i2

_-___ 
PT-M*ian Ligman. - przewodniczqcy Rady Gminy otworzyl obrady

XIX sesji Rady Gminy Rybno, powital panie i panOw nadnych oraz
zaproszonych godci. Stwierdzil,?,enastan 15 radnych w obradach bierzeudzid
na chwilg obecn4 12 radnych, co stanowi kworum Rady wymagane do
prowadzenia prawomocnych obrad i podejmowania prawomocnych uchwal.

Ad. pkt3

Porzqdek obrad XD( sesji Rady Gminy Rybno.
l. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocnoSci obrad.
3. Ustalenie porzqdku obrad.



4. Przyjgcie protokolu z XlXsesji Rady Gminy Rybno.
5. Podjqcie uchwal w nastgpuj4cych sprawach: 

'

t) ?"i*y uchwaty w^sprawie Wieloletniej prognory Finansowej GminyRybno na lata20l2-201g
2) zmianw budirccie Gminy Rybno na20l2 rok,
3) przyjgcia anian Statutu Ekologicznego Zwiqzku Gmin

,, Dzialdowszc zyrra,,,
4) przyj.gcia 

',Programu opieki nad n ierzgtanibezdomnymi oraz
, zapobiegania bezdomnoSc i anrierz4t naierenie Gminy ftil;;a
5) zmianyuchwcly w sprawie orryiein,, programu usuwania wyrob6w
-,z,awierqqcych azbest z terenu Crniny ftybni ",

6) przyst4pienia do sporzqdzenia zmiany czgsci Studium uwarunkowari
_. 

i kierunk6w zagospodarowania przesirzennego Gminy Rybno,
7) przystapienre do sporzqdzenia miejscowego f,t*u raiospoaarowania

ptzest?ennego Gminy.Rybno w obrgbie g"oiezyinyri Z"Vr"v. -"-
6. Wolne wnioski i zapyt:urrra.
7. Zamknigcie obrad.

.,,,. l* Y*ian Ligman - przewodniczqcy Rady Gminy z_an6cilsig do panaw6jta.iradlrc! z pytaniem czy kto. chcial6yv,.nie sc ^riiv aiai,o"p."*n a,porz4dku obrad jaki radni orrzymali w zawiaiomieniach . ;Ju'dGt.'
Pan w6jt Gminy zglosil wnioiek o wl4czeni" Jop*raaru otraa xx ses;i naayprojekt uchw.aly w sprawie nieodplatnego p.^ig.i" ni;;;;;.1;' 

*"'
przeuraczeniem na cele 

T$".u.ji, tu.ystyd i wypoczyntu w miejscowoSciSzczupliny obrgb Nowa WieS w punkcie 5 jafJpoOpunkt g.
Wigcej wniosk6w w sprawii zrniany * pooeaf.u oUraa XX sesji Radynie zgloszono,w nxi1zkuzczym przewodniczqcy Rady Gminy poddal podglosowanie Rady wniosek ranl woita c'niny Ttire.r"iti" atri"Laat iu*a)cX sesji projektu uchwary.w rp**i" ni.oaptuto"go przejgcia nieruchomosciz przemaczeniem na cele,rekreacji, turystykii wypoczynku w rni.3r"o*oS.1Szczupliny obrgb Nowa WieS w iunkcl, i;"t" idApunkr 8.

. \d: lminf w glosowaniu jawnym nu url*o*y sklad Rady 15 radnychwobradach.Rady wtym czasie Wato iaziat ti lua"y"n, n gliiJ^rrri :-);;przyigla wniosek zgloszony prznz panaw6jta cminy t itqi"i"ii;pii;"t uuchwaly.

Porzqdek obrad XIX sesji po zmianach:

l. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocno3ci obrad.
3. Ustalenie porzqdku obrad .
4. Przyjpcie protokofu z XIXsesji Rady Gminy Rybno.
5. Podjgcie uchwal w nastgpujqcych sprawach: ' -'

l) T1*y uchwaty w sprawie Wieloletniej prcgnoryFinansowej GminyRybno na lata20l}-201g



2)zrniarl. w budzecie Gminy Rybno na 20l2rok,
3) przyjgcia zmian Statutu Ekologicznego ZwiqTku Gmin

,, Dzialdowszc zyara',,
4) przyj.gcia,,Programu opieki nad ztvierzptamibezdomnymi oraz

zapobiegania bezdomnoSci nvietz4t naiercnie Gminy rt.ybno,,,
5) zmianyuchwaty w sprawie przyjgcia,, programu usuwania wyrob6w
, zawierajqcych azbest z terenu Gminy ftybni ",

6) przyst4rienia do sporz4dzenia znriany czgsci Studium uwarunkowari

"r 
t_"t.",TTly zagospodarowania przestrzennego Gminy Rybno,

| ) ptryswrcile do sporzqdzenia miejscowego pranu zagospodarowania
pzestrzennego Gminy Rybnow obrEbie gioie"yiny,i ZabW: --

8)nieodplatnego przejgcia nieruchomosci. ipo,^u"r"mem na cele rekreacji,
- -_-tqvsWti 

i wypoczynku w miejscowoSci Siczupliny ourel Norvu wi"s. 
"

6. Wolne wnioski i zapytama.
7. Zamkniqcie obrad.

Ad.pkt 4

Pan Marian tt*a1^ l::y"g*n y Rady Gminy axr6citsis do radnychz pytaniem, cry sq uwagi do sporzqdzon"gl p.otoloru , lvlu *r;i-i;J;*"

Y*::t"_":l::lli u*"el 
Tlloprawek do protokotu, Rada Gminy w glosowaniu

Jawnym na ustawowv sklad Rady 15 radnych w obecnoSci n ianyii-,-- 
"

jednogloSnie 12 glosami ,, za ,, prryjgla protokol z XWII sesji Rady Gminy.

Ad. pkt 5

Rada Gminy przystqpila do podejmowania uchwaL

t. 
|oj9t<t ryhy"ly w spraJv,iezmiany Wieloletniej prognozy FinansowejGminy Rybno na lata20l2_2015. -----J

Pant ZdzislawaKanicz _ Skarbnik Gminy om6wila proponowane zmianyw Wieloletniej prognozie Finansowej C-i"V iyOr" nalata2012_201g.

Radni nie zglosili uwag, ani pytarl do proponowanych przezpana&iitaGminy zmian w Wieloleftriej prognozy Finansowej c,oir; Rfi;;-r;l;;"" "J
20 12-20 | 8, w mtiqzJot, cryi p;.*;d"i;"4;t Rlay c_iny zan*naldyskusje



izarz,adzil glosowanie nad projektem uchwaty w sprawie zniarry wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Rybno na tata iOtZ_iOtS.

Rada Gminy w glosowaliu jawnym na ustawowy sklad Rady
15 radnych w sesji bralo udzial 12 radnych , jednogio$nie f2 d;ni
" 

za'podjgla uchwalq Nr XIVg/I2 w sprawie,mia"] Wietotetlniej
Prognory Finansowej Gminy Rybno nalata 20t2-20is( uchwala stinowi
zalqcaik do protokofu).

2. Projekt uchwaty w sprawie zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2012rok.

Pani ZdzislawaKanicz - Skarbnik Gminy szszeg6lowoom6wila
proponowane prznzpana W6jta Gminy zmiany w bud?ecie Gminy na2012rok.

Radny Pan Edward Wi6niewski zapytal, co oznacza zmniejszenie
9g:h:!:* majqtkowych w wysoko6ci ZSO OOO.- zt orazwydatkrw kwocie
400 000.- zl na zakup samochodu dla OSp w Rybnie, cry WchsroatOw nleoffiyryl-I,_-"zy wycofujemy sig z tej inwestycji.

..... Iry Skarb{k odpowiedziala tp w dziale630 rurystyka proponuje pan
w6jt Gminy zmniejszenie wartosci inwestycji o kwotg 250 677,25 zr dla zadaniazagospodarowanie terenu gminnego w Koszelewactr ipr"*i"si"ni";"j'-r;"i"tu
nastgpne, w tym dziale oozostaje na ten rok kwota lO00 zl nu rcrjo.yrf.-
Odno.Sni,e kwoty 400 00i.:l ni; "fry.;tfci *niostOw na dofinansowanie,
w zwi4pku z czym wycofujemy sip z iei inwesivcii
_ . Radni nie zglosili wigcej uwag i pytan ao p"-j"kt., zrnian w bud2ecie
Gminy Rybno na 20t2 rok,..w zwiqik i i 

"ry^irziwoaniczqcy RuJte;iny
zamknql 

ffskusje i zaradzil glosowanie nad projektem uchwaiy w sprawie 
'

zmian w bud'2ecie Gminy Rybno na 2012 rok.

Rada Gminy w glosowa_niu jawnym na ustawowy sklad Rady
15 radnych w sesji b*t: l{-"i:t_ti -rajnych , jednogto5nie r2 groslrni
" 

za " podjgla uchwale Nr XIVI0/12 ,n,p."r"i" zmian w bud2ecie GminyRybno na20l2 rok ( uchwala,turrorU ,A{"iilirprotokotu).

3.?rojekt uchwaly w sprawie przyjgcia zmian Statutu Ekologiczneg o Zwi4zkuGmin,, Dzialdowszczyzna,,.

Radni nie zglosili uwag.ani pytan do projeku uchwaly, w zwiq,zku z czymPrzewodniczqpy Rady Gminy iirrrV-rlayrfi"r:i i zarzqizitgforor"*i" rruo

4



lrojektem uchwaly w sprawie przyjgciazmian Statutu Ekologicznego
Zwr zhGmin,, Dzialdowszczyzrri,'.

Rada Gminy w glosowaliu jawnym na ustawowy sklad Rady
15 radnych w sesji botg 

ll"_14 t2 radnych , jednogtoSnie 12 gbslmi
" 

za.' podjpla ulhyalp Nr XDVII/l2 ," ,pr"riu przyjpcia 
"miir St"tutuEkologicznego Zwiqzk,o Gmin ,, Dzialdowszcryzna 

-,;l 
uchwala stanowi

zalqcan* do protokofu).

o. 
*r,"*:.Yaly w sprawie przyj-gcia,,programu opieki nad zvtierzgtami
Dezcromnyml oraz zapobiegania bezdomno3ci zwierzqt na terenie GminyRybno".

Pan Przewodniczacy R3{f Gminy wyjaSnil,2e Komisje na wsp6lnymposie&eniu p ozytywnie,zaopiniowaly,,'frogr; opieki nad 
"zwierze;;i,'

bezdomnymi. oraz zapobiegania bezdomm oszi ziiirzqt"" ,"r*i"-ffiy
Rybno", cg kto{ ry sesji chcialby zabrai glos w sprawie progra*,u. 

---,

Pan Henryk WiSniewski _.soltys *riRybno iglosil propizycje w zwi4pkuz obecno6ciq solfys6w na sesji, aby przybl iiryL timat, czego dotycry program.
Glos zabral pan Miroslaw Ii*Uo*rti _ Sekretarz Gminy przedstawil

soltysom rsasadnienie do uchwary dodaj4c, z" eiogr* opieki nad zwierz4tanibezdomnymi oraz zapobieganie u"zao-nii a 
"Ji"oqt rgoani", no*;ir""iqustawy o ochronie nvierz4t bgdzie uchwal dny przeztLafcoroczni" ao JJ"3l marca.

Radny Pan Edward.Wi.Sliewski powiedzial, 2e program szczeg6lowo.kTit:_-{*ia gminy, odnoSnie planowanych u[,au*ori 
"i" 

j"riiia"* t*""na 2012 rok tylko 2000 zl, ary Wstarcry Srodk6w na caty rok.
Pan Sekretarz Gmily odngw.iedzt! z, i"zr' iii *ystarczydrodk6w, to zawszemozna__11ekszy6, dodal,ze jest to program roczrzr-ty.

Wigcej uwag i pyta6 nie zgloszoi.o w zwiryku zcrymprzewodniczqcy
Rady Gminy zamknql dyskusjg i zry+dzrtgloro*Li. nad projektem uchwalyw sprawie przyjpcia,, programu opiefu nal wieratan ib"rd;-;t;i;;;-'
zapobiegania bezdomnoSci ztrierzgna terenie Gminy Rybno,f

. k9" Gminy w Slosoy.ali_u jawnym na ustawowy sklad Rady15 radnych w sesji b*t: 1gfl12- radnych , leOnogtlni" f Z gf*"""ri, za". podjpla-uchwalp Nr XIVI2|12 ,n ,pr"*iu przljgcia ,, f"igoiuopieki nad zwierzptami bezdom nymi o.""' r"po Uiug*ii U""a"_i"S"i 
-

zwieru4t na terenie Gminy Rybno " ( u"h;;i;r-tu"o wi zarqcaikdo protokolu).



5. Projekt uchwaly w sprawiezmiany uchwaty w sprawie przyjecia
,, Programu usuwania wyrob6w iwieniqcy ch uLb""t rt"r"* C.iny Rybno,,.

- 
Radni nie zglosili uwag ani pytan do projektu uchwaly, w zwiqgkuz czymPrzewodniczqpy Rady G1iny zamknql ayrn*jg i zaraazil'glo*rvii"

nad pdektem uchwaly w sprayle. prryiecia ,, lrogru-u usuwania wyrob6w
z,awiercj qcy ch azbest z terenu Gminy [yUno".'

, k9u Gminy w glosorvaniu, jawnym na ustaworvy sktad Rady15 radnych w sesji b*tg ll-"!:ll2- radnych , jeAnogtolnie rZ dosali
"za'podjpla u_chwalg Nr XIXI3/12 *.po*i" p."y;gcia ,, programu
usuwania wvrob6w zawieraiqcych azbest-zterenie iriti"y iiyuoil;i--t *ut"stanowi zalqcaik do protokolu).

6. Projekt uchwaty- rpTyl: prrystqpienia do sporzqdzenia zmiany czgscistudium uwarunkowari i kie-runkori z"gorpoJlioru*ia przestrzennego GminyRybno w obrgbie geoderyjnym Zabinyl '

r31 w6jt Gminy wyjasnil, 2e zmiany w czgdci Studium uwarunkowarii kierunk6w zagospodarowania przestuennego ,q *p.o*udzane w mtiqzku zumoZliwieniem eksploatacji topAin nrmie, itori wyst4pila o wydobywanie
31T i kruszywa w obrgbie geodezyjnym Z.abinv.
Kaonl nle zgtosili uwas. ani pytan do projeku u.h*aly, (w trakcie wyjaSnieriPana W6jta na obradyiesjjn^wglitirli;* a"ar"": Komacki) w zllriqzku zca.m.Przewgdnicz4cy Rady.Gminy zaminql aysrcusie i ,arz,qdzii glosfrili" n"oprojektem uchwafu w sprawie przyst4pienia ao sporz4azent";t""y;;il;"
Studium uwarunkowari i kieru"k6* ;;"rp"J*'**ia przestrzennego GminyRybno w obrgbie geodezyjnym Zabinyl

Rada Gminv w,glosowaniu jawnym na ustawowy sktad Rady15 radnych y sesji uraig ug-4yl 1ad;tct:-ili.gr*ri"'il".i.*rni"i,, za " podjpla uchwalp Nr XIVI4/12 * ,'p."*i" p.rystqpienia dosporz4dzenia zmiany czplici Studium uwarunkowaf i kierunk6w
lagospodarowania przestrz:oo"g..o Gminy Rybno w obrpbie geoderyjnym7'abiny(uchwalastanowizatqci*d";r;i"dtut'



7. Projekt ughwaly w sprawie prrystqp_ienia do sporzqdzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestzennego Gminy Rybno w obrgbie gJoa""riy;'
Zabiny.

W zwi4Tku z brakiem uwag- i pytari na sesji do projektu uchwaly
Prz.ewodntcz4cy Rady Gminy zamknai dyskusjg i ,*r*irtglosowanie nadprojektel uchwaly w sprawie przystqpi;nia do sporzqdzenia mieSscowelo planu
zagospodarowania przestrzennego Gminy Rybno w obrgbie g"oaffiy;-'
Zabiny.

,. *,Y.11 _9lllt y rr:so1a1!u jawnym na ustawowy sktad Radyrt raonycn w sesji b*tg 
1!_"!?!1? radnych , jednogto5nie 12 glosami

" 
za " podjgla uchwalg Nr XIV15/12 * ,p""r"iu przystqpienia dosporzqdzenia miejscowego nlanl z3gosqodarowania prz"st.z"oougo GminyRybno w.obrpbie geodezyjnym ZaUiny i uchwala stanowi zalqcmik doprotokofu).

8. Projekt uchwaty w sprawie nieodplatnego przejgcia nieruchomo6ci
zprze^raczeniem na celerekreacji, turyityti i wypoczynku w miejscowosci
Szczupliny obrgb Nowa WieS.

fan Wgjj Gminy wyjaSnil, i:n jakogrnina wystqpiliSmy do AgencjiNieruchomodci Rolnych o wyl4czenle g;ntO* r'po eznaczeniemna celerekreacji, tuqrtyt i i wypoczSmku rv,niJlrro*oS"i Szczupliny. Otr4ymaliSmypozytywnQ odpowiedZ z Agencji NieruclomoSci Rolnych 
" 

ir"zfirrll"i' fiqI"iunieodplatnie dzialkr o pow.2,7 4ha poloZonej w Szczuptinach.

W zwi4pku z brakiem uwag j pryT na sesji do projektu uchwatyPrzewodniczfy Rady Gminr dk"it dyskusjiizarzadzil glosowanie nadprojektem uchwaty w sprawie nieodplatnego pr"":i"iu nieruchomoSci
zprz.er^cz.eniem na cele rekreacli, turystyti i qfo""yntu w miejscowo*ciSzczupliny obrgb Nowa WieS. J F

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sktad Rady15 radnych w sesji rraig u_g131ry *d;y;,-j;dnogto5nie 13 glosami
,,za 'podjgla-uchwalp Nr XDVI6/12 * ,prurni" nie6Opatnelo-po";g"i"
nieruchomo.ci z ptzeznaczeniem na cele rekreacji, turyst'rui wyp-oil'nf.uw miejscowosci szczupriny obrgb Nowa wi"J i "itt*"ra stunowi 

"ii"J,it a,protokolu)



Przewodniczqcy Rady Gminy zaradzil l0 minutowa przerwg do godz. 10m,
po wznowieniu obrad Rada Gminy prrystqpila do realizacji koleln-ego p*ltu
porzqdku obrad.

Ad. pkt 7

Wolne wnioski i zapytania

. . - 
P.rzewodniczqcy Rady Gminy powital przybyl4nasesjg pani4Basig, kt6rachcialaby przekaza6 pewne informacje sottysom, it^L.'"."a"y* pl 

""yri"aa"rjej glos.
Pani Basia powiedziala,2e nazywasig Barbara Ligman, dodala, 2e pewniePafstwo mnie znacie, bo pracowalam w Osiodku D"r"d;*" i";i;;"g":

wypelniatam wnioski .ol{ko1, chciala powie dzis6, zE* ty. rotu iJ-Uea"i"
Iry"lyd" dor! tak jak_rok, czy dwa lata temu. Daje rolnikom mo?liwoS6,,2enie tylko pracownik osrodka Doradawa Rolniczego bgdzie wypernial wnioski,ale takire moja osoba. przygotowala informacifliO'ovnii af" ,ji,rO*, 

"f" 
,i"tylko z terminem, nr telefonu.do niej, mozra sig? nie ,_6;il;;k ;J'*y,.tzieh, goddng, nie trzeba bqdzie stai w kolejce, bgdzie tojakies ur"t*i"ril or"

l"ly!9y..1"":li bylaby moZliwoSd wypetniania wniosk6i;p. * d*;j; *jakiejs.Swietlicy czy remizie i taka poirzeba, ro j"r1 otwarta na takie proporycje.
Je2eli bytyby do niej jakieS pytaniato ctrgtnie na nie odpowie. L 'r --J

Przewodniczqcy ydy gTinr_ powiedzial, 2e chodzio to, by soltysi nochgto ro?propagowali wsr6d rolnik6w , bb chyba jest taki zamiar F;iilil;;
-czym 

podzigkowal jej za przndstawienie temati.
Nastgpnie przedstawil otrzymane od pani Dyr.ektor Zespofu Szkol w Rybniesprawozdanie zCwiczeh eyakuac4lfch oabyrych w Zespole Srkol ; iil;"zorganizowarrych wsp6lnie przez Komendanta Gminnego OSp; Ri;jJ''
5gTT9e Powiatowq psp 

.w Dzialdo*i", ,pr"*ora*ie poapisaf Nlczeinif<wldzi+ operacyjnego kpl. in2. piotr Bojanowrti topiu rpt"*ora*iu rino*i
'ulry'''k do protokolu). Dodal, ?e t'ltatU"api""rJrt rru w Zespole Szkol bylporuszany na sesjach Rady i zapewn it, ze jeieli tylko otrzyma protokol od pani
Dyrektor Zesp ola z 

'wicz'rt "yf""vint.rt poJa-tt"*i gl, n"ari" 
". 

,""yrl.Podsumowuj4c sprawozdanie,.*ynlg ) nielo,2e personel szkoty iuczniowie s4 dobrze prrygotowani do ewakuacji,'byry *neopinl" iffio*i.arina temat bezpieczeristwa uczni6w w Zespole szta w Rybnie, ten temat nie musipowracai, wnioski koricowe z przeprowadzonych iwiczeti .o*iq ;u." ;''siebie.

^- ^_,1_T9_yowal 
Rale Gminy.o tematach poruszanych na spo&aniuorganzowanym przez przewodnicz4cego Rady powiatu,,nigaf in"frni,t) yojgrnizlc;i drogi 54a Mlawa_ Oriutio*o_iidrUart _Brodnica

dodal, 2e Powiatowi z,aleiry na modernizacji Lj Aro gi, zapytal , cry my jako



samon4d chcielibysmy uczestniczy( w finansowaniu tego przedsigwzigcia.
fan W9j! cminy odpowiedzial, 2e kwestia moaemiiacii arogiS+alest

omawiana od kilku lat, byl zloinny wniosek do Urzgdu NAarslncoi,stiego na
modernizacje tej drogi, r62ne byly losy tego wniosku. Jako W6jt od razu"zgtosil
akces nie uczestniczenia w kosaach mod" ruiitej drogi. Vfy:J" g_i*jeste6my zainteresowani modemizaci4 drogi wojew6dzki;j Nr 5ig, f.r?.a-
yrzebieg3 nnlz naszq gming z t-asina przJzNowe Miasto ao Niazicy.lJeli byly
by mo2liwosci modemi"acji tej drogito bysmy prrystqpili do finansowania.
l*.YO:, Gminy powie dziaL, ze ZarzqdOrOg WojewOarti.f, rnu 

"upi*orv*,Srodki na remonty dr6g, wnioskowalismy nimodlmizaci e *rii pr[i)'zuarny
mamy zapisane Srodki w l/5 wysokodci koszt6w modemizacjiw budzecie, atetych Srodk6w nie ma na dzieri dzisiejszy Zarz4d Dr6g Wojew;dzkict. 

---

. PSewodniczqcy Rady po*ied"iut, 2e z.apytal,na tym spotkaniu co bgdziez drogaNr 538 i uzyskal.odpowiedZ ze w nastgpnej Lote;nosci;Jt;A '
modemizowana. Dodal, z-e na tym spotkaniu Uyty omu*i"ne sprawy likwidacji
sqd6w rejonowych , ale dra naszego-s4du zagriziniarr" .", ffioJroio .o*ni"ztemat likwidacji, os6b uprawnionych do sariodzieln"go uUoi';;ir"iU"" 

"zadani_e 
-weteryrarii, 

poszerzania krggu os6b uprawniJnyct io uUoju.-'',-
Wiceprzewodnicz4cy Rady Cminy pan Marian danica 

"ltoJii 
wrrior"t,je2eli bylaby taka mo2liwose o wyatuzenie czasu oswieuenia uticznego,ia,

lampy dluzej Swiecity, chodzi o bezpieczeristwo ludzi, nhry iiiiiil^r":
zpracy jak r6wnie2 o zmniejszeni ekradzieiry i rozboj6w.

W6jt Gminy *yju:"il, ? k*rW oS*i"U"rriu ulicznego s4bardzodrogie, wydfu2enie okresu oswietlenia ulicznego to wigksze koszty, planujemyprzndlu2enie czasu oSwiellenia w okresie wakalli, wieciorem 
""g# 

irg 
--,'

prz-emieszczaulicami Rybno i widzi, ze na ulicylest malo przemie sz4qycn
sig os6b, s4to jednostki.

Radny Pan Edward WiSniewski powiedzial, iE, czgstopodr6zuje nocqiwidzi,izenieruznieduza miejscoworid, u tumpy utica. ,ig pAq 
---- '----

Zapytal., czy cog blizej jest wiadomo nu t"."iti""O* p.ofitorvunych , odwrze5nia prawdopodobnie majq by6 , ma_pytanie jakiUpA"ie p.Jfii* nvUrri".
. Pani Irena Szgzepanlka soltys wsi Gionowo zglosila umiosek

g ?Td:*.d-" 3 lamp 
.:*,1"1,^" ulicznego, saOiva auze ,,^Voirr r_Panstwu Rybackich i Trzciriskich i jest ciemio, natomiast 

^i"r,rirun"i,-rgruruiquwagi, 2e w Ostaszewie lampy sigialqrr"*"t rru *ybudowaniu.
Pani sgltys z.uttr6cila sig do pana w,iit" I prosb4,zeby p."y uuao*i. placu zabawustawid ogrodzenie od dr,o,ei,.ab1 zaaepreczye wyi.i"L iri"iiipiil;;"dr"s9.

Pan radny Jan Jakielski zglosil uwagq,'zei1abinachpAifii-rpy *fenoc, a tak2e w dzieh,nale2aloby coS z tymltbie.
Pan, W6jt Gminy odpowiadajqc na powyzsze wyjadnil, 2e konkretnychinformacji na temat lice6wprofiloi*y.fi;.r"."" ni. _", po"r"tu:.y-# 

-"
przepisy w tej sprawie.

OdnoSnie ustawienia. ogrodzenia placu od strony drogi, mamy trochgmaterialu i postawimy ogrodzenie.



W Zabinach w oSwietleniu ulicznyn jest jaka6 awaria co zostanie
gsunigta, po pewnym czasie anowu powraca, wiemy o tym i s4podejmowania
dzialaria.

Soltys wsi Naguszewo-Groszki pan Mieczyslaw Lu4mski powiedzial,2e
na jednej z poprzednich sesji w sprawozdaniu pan W6jt m6wil o decyzji
komunalizacyjnej w Naguszewie dzialki nr 35, na powierzchni ponid-zhu,
prosi o odpowiedZ jakie tam bEd4 inwestycje.
Pani reresa Swiniarska soltys wsi Rumian zapytalarczy bpd4remontowane drogi
gruntowe, cho&i o drogq gminn4na Lesiak.

Pan w6jt Gminy odpowiedzial, 2e na drodze na Lesiak w kierunku pana
Psiuka nie ma zgodnosci co szerokosci drogi, jest tylko jeden kamieri i musz4
byi wznowione granice. w okresie poswi4tecznym bgda prowadzone remonry
dr6g gruntowych, to co planowali5my bgdzie reaiizowane.

. - odnosnie inwestycji w Naguszewie nie pamigta na jakiej to bylo &ialce,
ale chodzi o wydanie decyzjina wybudowaniJ elekrowni wiatrowvctr.

Radny Pan Andrzej Kornacki zapytal, czy co| wiadomo jest na temat
wyceny za swietlica w Hartowcu, czy splyn4 6rodki, kto sig odwolar od wyceny
tego budynku.
Na drodze Hartowiec - Truszczyny bylprz.ejazdr6wniark4 prry posesji pana
Durki iKaczrnarkq czy to jest ju| zakohcznna robota, 

"ry 
jirur" 

""S 
na tej

drodze bgdzie robione, bo obecny stan tej drogi to niewieika poprawa
nawierzchni.

wojew6dzkiego, poniewaZ zloiryrismy niezadowoienie z powodu zrnniejszenia
wyceny tego2 budynku . Unqd Wojew6dzki wystapil do vscznznawcy, kt6.y
wycenial nieruchomoj6 w Hartowcu, ma "zasadnicdlaczego twota o,ryc"ny ,ip
zmniejszyla i zostal przezrzeczortawca zwigkszony yo atz.yciat"go oui"tL.
Jako gmina bpdziemy optowai zapierwszqwy."ng, kt6o wynosili
!?ZIVS. zlwraz z gruntami. I wycena zostalipodwuhonaprzezZarzqdDr6g
Wojew6dzkich i rznczonawca zwiqkszyl procintowe zuirycietego obiektu ,przez co anlliiejszyla sig kwota wyceny.
odnosnie dr6g od poniedziarku b€&iemy nawozii obrgb Hartowiec z materialu
pozyskanego od kolejarry.
DrogE Naguszewo Groszki musielismy przerwa6 nawo2enie, i poczeka| u2
ledzie lensa material, bo kilka przyc zip bylo dobrych, 

^ 
,""nL gorroiiako6ci

i nie nadawalo sig to do nawoZenia na drogi.
Nastgpnie Pan w6jt Gminy poinformowal Radg, 2e jest po rozrnowie z rekarzani*:t. ig: ominie nas czipowanie ps6w , ZebySmy wieaiieti ."yi" ,ato pry, *
roku 2013 bgdziemy musieli zaplanowad ototo sb gs. zr zwtasnych s.oato*,
a r:sztg bgdzie musial doplacii wla5ciciel, bo inaczej sobie nie piruari^y ,
walgsajqcymi sig psami.

Nastgpnie przekaz-al Radzie Gminy informacj g, 2e za, miesiqc odchodzi na
emerytur€ Pani Janka prowadzqc.gobslugg Rady Gminy, od nastgpnej sesji
przejmie jej obowiq.zki pracownik ztJrzgdu Stanu Cywiln"go. Ni" Uiarie-y
nikogo zatrudnia6 z tego wzglgdu, 2e mamy ograniczone Srodki .

l0



- W USC mamy dwaetaty,zjednego rezygnujemy, bo tam byla dotacja
celowa na ufrzymanie 2 etat6w odpana Wojewoay .-lesi coraz mniel
mieszkaric6w, petent6w, coraz mniej wydawanych decyzji i jedna osoba bgdzie
przesunigta do obsfugi Rady Gminy.

Poinformowal Radg o zloinnymwniosku do Starostwa o
wsp6lfinansowanie na modemizacjg drogi Gr4dy na odcinku Gminy Rybno,
y:ekamy na decyzjg Zarz4dupowiatu, uzaleznieni jesteSmy oa *rp."iu 

--'
frnansowego zzewn4trz, aby ta droga mogla by6 robiona.

Nastgpnie-Pan W6jt Gliny zloiryl irycz-eua Wielkanocne ws4ystkim
uczestrikom sesji, radnym, soltysom i ich iodzinom.

. Przewodnicz4cy Rady Gminy zloirylr6wnie|iryczenia6wiqteczne
rytdnym, soltysom Panu W6jtowi Gminy, Fani Skarbnik, panu Sekretarzowi
Gminy orazna ich rgce pracownikom Urzgdu Gminy.

Wigcej uwag i pytari w tym punkcie nie zgloszono.

Ad. pkt 8

^ - -Pq 
wy-czerpaniu porz4dku dziennego sesji przewodniczqcy Rady Gminy

fan ttjari-an figman podzigtowal radnym i -pror"orry- goSciom zaudzial
i zamknql obrady XfX sesji Rady Gminy Rybno.

Rady Gminy

II


